
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd. 22/8,2022, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Jobansson(M), Sven-Åke 
Karlsson(S), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge Lundgren(VF). 

Hemma hos Sven-Åke. 

Mötet öppnades av ordforande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Justerare: Lars-Inge. 

Föregående mötesprotokoll upplästes och lades till handlingarna. 

Cyklandet och speciellt elsparkcykelåkandet har ökat markant och medfor en hel 
del utmaningar for bl.a. de gående, som lätt kan känna sig otrygga. Vi menar att 
bättre skyltning, större och flera markeringar på asfalten, som en påminnelse om 
var " min plats" är, skulle underlätta for alla kategorier och ge alla en tryggare 
miljö. 

Vi tror att en tydlig information i skolorna om reglerna for cyklar och speciellt 
elsparkcyklar skulle minska riskerna for allvarliga tillbud. 

Det behövs flera papperskorgar i anslutning till Bibliotekstorget. 

Vi vill framfora vårt stora tack till kommunen for en snyggt och prydligt 
uppstädad parkeringsplats på Växjövägen. Så också for alla vackra 
blomsterarrangemang i staden och sofforna på torget. 

Valaffischtavlorna anser vi är forlegat. Vid framtida val måste andra lösningar 
användas t.ex. infartsskyltarna. Som det är nu så är nedskräpningen stor pga 
sönderslagna tavlor. 

Nästa möte hos Fredrik: 14/11 kl 18.00. 
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